
 

Aloite laajakaistayhteyksien parantamiseksi Sipoossa – RKP:n valtuustoryhmä 

 

Valtuusto 04.10.2021 § 127  

  

RKP:n valtuustoryhmä jätti aloitteen, jossa ehdotetaan, että kunta laatii 
suunnitelman nopean laajakaistan kehittämiseksi kylissä tai niiden osissa, 
joissa ei ole kuitu- tai 5G-yhteyksiä. 

  

Päätös Valtuusto merkitsi aloitteen tiedoksi. 

 
 
Kunnanhallitus 21.08.2023 § 259  

  
Valmistelija: kunnanjohtaja Mikael Grannas, mikael.grannas(at)sipoo.fi 

Valtuustoaloitteessa todetaan, että ”kunta laatii suunnitelman nopean 
laajakaistan kehittämiseksi kylissä tai niiden osissa, joissa ei ole kuitu- tai 
5G-yhteyksiä. Suunnitelman tulisi sisältää tietoja kustannuksista ja tuesta.” 

Kunta on käynyt neuvotteluita useiden toimijoiden kanssa 
valokuituyhteyksien edistämiseksi koko kunnan alueella. Yksityisten 
kiinteistöjen valokuituyhteydet ovat tosin markkinaehtoisen toiminnan 
alaisia. Näillä näkymin yksi näistä toimijoista on aktivoitunut toteuttamaan 
valokuituyhteyksiä Sipoossa. 

Uudenmaan Liiton johdolla Sipoosta on tehty kesäkuussa 2023 markkina-
analyysi, jonka perusteella elokuussa on käynnistetty EU-kriteerit täyttävä, 
koko kuntaa kattava, valokuituverkon kilpailutus. Tässä kuntaosuus on 33 
% ja kuluttajien kustannukset ovat kansallisen kriteeristön mukaiset. 
Uudenmaan Liitto tekee tulosten perusteella suosituksen Sipoon 
kunnanhallitukselle syyskuussa ja tämän perusteella Sipoon kunta tekee 
päätöksen joko ehdotuksen mukaisesti, rajoittaa toteutusta tai hylkää 
ehdotuksen. 

Esittelijä Kunnanjohtaja Grannas Mikael 

Ehdotus Kunnanhallitus merkitsee vastineen tiedoksi. Lisäksi kunnanhallitus antaa 
asian valtuustolle tiedoksi ja esittää, että aloite on täten loppuun käsitelty.    
 

Käsittely    

Päätös Kunnanhallitus hyväksyi yksimielisesti esittelijän ehdotuksen. 
 

 
Liitteet  
 
Valtuusto 04.09.2023 § 77    



1164/10.03.01.00.00/2021    

 

Kunnanhallituksen ehdotus 

 Valtuusto merkitsee vastineen tiedoksi ja päättää, että aloite on täten 
loppuun käsitelty. 

Käsittely Martin Andersson esitti, että aloite palautetaan uudelleen valmisteluun. 

 Micaela Röman kannatti Martin Anderssonin palautusehdotusta. 

  Puheenjohtaja totesi, että asiassa oli tehty kannatettu palautusehdotus, 
minkä vuoksi oli äänestettävä. 

 Puheenjohtaja ehdotti, että asian käsittelyn jatkamista kannattavat 
äänestävät "jaa" ja Martin Anderssonin palautusehdotusta kannattavat 
äänestävät "ei". Esitys hyväksyttiin yksimielisesti. 

 Äänestys: 

 Käsittelyä jatketaan, "jaa" - 24 ääntä 

 Palautetaan valmisteluun, "ei" - 17 ääntä 

 Tyhjää - 2 ääntä 

 Puheenjohtaja totesi, että asian käsittelyä jatketaan äänin 24-17 (2 tyhjää). 

Päätös Valtuusto merkitsi vastineen tiedoksi ja päätti, että aloite on täten loppuun 
käsitelty. 

Liitteet  

 

Liite Bilaga 1 - Aloite laajakaistayhteyksien parantamiseksi Sipoossa – RKP:n valtuustoryhmä 
Liite 2 Äänestys kv 4.9.2023 § 77 


